

CRÊPES

CREPES



Made in Europe

Economic Crêpes Elektro 3.0

Economic Crepes Electric 3.0

High-Performance Crêpesgerät für intensive Nutzung • Emaillierte Gussplatten: Einfache Reinigung und leichtes Lösen der Crêpes • Kein Einbrennen der Platten notwendig • Crêpesplatten Ø 400 mm Durchmesser • Massives Gusseisen für gleichbleibende Hitze, auch bei kalten Außentemperaturen • Spiralförmiger Heizkörper für eine gleichmäßige Hitzeverteilung • Effiziente Energienutzung durch optimalen Kontakt zwischen Heizkörper und Gussteil • Gehäuse Edelstahl • Thermostatische Regelung bis 300°C • Kontrollleuchte

High-performance crêpe maker for intensive use • Enamelled cast iron plates: Easy cleaning and easy release of the crêpes • No seasoning of the plates necessary • Crêpes plates Ø 400 mm diameter • Massive cast iron for constant heat, even at cold outside temperatures • Spiral-shaped heating element under the cast iron plate for even heat distribution • Efficient use of energy due to optimal contact between heating element and cast iron plate • Stainless steel casing • Thermostatic control up to 300°C • Pilot light

230 V / 3,6 kW

400 x 400 x 160 mm

14 kg

05-40966

€ 555,-*



Made in Europe

Crêpes Elektro Standard 3.0

Crepes Electric Standard 3.0

Crêpesplatten Ø 400 mm Durchmesser • Massives Gusseisen für gleichbleibende Hitze, auch bei kalten Außentemperaturen • Spiralförmiger Heizkörper für eine gleichmäßige Hitzeverteilung • Effiziente Energienutzung durch optimalen Kontakt zwischen Heizkörper und Gussteil • Gehäuse Edelstahl • Thermostatische Regelung bis 300°C • Kontrollleuchte

Crêpes plates Ø 400 mm diameter • Massive cast iron for constant heat, even at cold outside temperatures • Spiral-shaped heating element under the cast iron plate for even heat distribution • Efficient use of energy due to optimal contact between heating element and cast iron plate • Stainless steel casing • Thermostatic control up to 300°C • Pilot light

230 V / 3 kW

400 x 400 x 130 mm

14 kg

05-40965

€ 452,-*

Cleaner Pad

zum schnellen Reinigen und gleichzeitigen Einfetten der Gussplatten • abrieb- und hitzebeständig

for the quick cleaning and greasing of cast iron plates • abrasion and heat resistant



06-90085

€ 44,-* ▲

Ersatz-Filzpads

Spare Felt Pads

10 Stück
10 pieces



06-90085-00

€ 61,-* ▲

Natur-Abriebstein

Natural Abrasive Stone

reinigt Flächen von eingebrannten Fett- und Backresten • nur für Gussplatten ohne Oberflächenveredelung

cleans surfaces from burned fat and leftover from baking • only for cast plates without coating



05-90073

€ 45,-* ▲

Teigwender

Turner for Crêpes

Klingenlänge 350 mm
blade length 350 mm



00-90095

€ 35,-* ▲